
Dne 5.6. 2024 proběhla schůzka parlamentu 1. stupně.

Přítomni byli zástupci: 2.A, 3.A, 3.B, 4.A, 5.A

Uvítání žáků 1. B Vilda Lorenc, Damián Prošek, 1. A třídy - Sam Zíta, Richard
Chromeček

Na předchozím setkání jsme probírali tato témata:

Vybavení na TV a sportovní zázemí školy
a) na gymnastiku air track - Sebík osloví vedení
b) v hodinách TV chybí míče - fotbalové, basketové - potřebujeme znát

přístup k míčům - na poradě
c) prosíme o nafouknutí míčů na sezení - splněno, kompresor je v malém

kumbále
d) lékárnička v hale - náplasti, obvazy - kontrola Adam
e) rovnoměrné vybavení sportovního náčiní v hale i v tělocvičně (rozmístění

míčů, florbalek, kuželů, švihadel - prosíme lana) dokoupení, jaký je stav -
dotaz na Lukáše - Sebík, Kuba

f) na víceúčelovém hřišti je rozbitý koš - sjíždí dolů, nelze hrát dobře basket ani
fotbal - překáží při hraní fotbalů - oslovíme obec

g) malé branky na víceúčelovém hřišti mají rozbité sítě, prosíme opravu
oslovíme obec

Požadavek na jídelnu - prosíme o pizzu, možnost výběru jako č. 1 nebo 3 -
čekáme na odpověď
Den deskových her ve třídě - navrhujeme úterý 25.6.
Prosíme o opravení pisoárů na 2. stupně, bohužel někteří žáci z 2. budovy
ucpávají pisoáry - pravděpodobně o prázdninách
Bude Come and Show?? Letos nebude
Nevhodné chování - vyřešeno ohledně svačin
Pořádek v šatnách ???? prosíme o sledování kamer v šatně, dětem se
nelíbí přemísťování věcí - zástupci 1. tříd sdělí, aby si prvňáci více uklízeli
tašky v šatně jídelny

Další setkání parlamentu proběhne ve středu 19. června 2024 dojdeme si na
zmrzlinu.

Zapsala Dana Heřmánková ve spolupráci se žáky parlamentu.
.


